
ARA QUE ET VEIG, M’ACOMIADO…. 

Vaig arribar a Taradell quan tant sols tenia 16 anys. Dels prop de 20 anys que porto al 
meu poble, sempre he dit que m’he sentit estimat. Els meus inicis en entitats i 
associacions em van permetre entrar, quan tenia vint-i-sis anys, a l’Ajuntament de 
Taradell com a regidor de cultura i més tard com a portaveu de Junts a l’Ajuntament. 

Aquests anys han estat sense dubte una experiència enriquidora, fructífera i de gran 
valor. El passat 2019 vaig decidir encapçalar la llista d’una nova formació política que 
renaixia sota la marca de Junts per Taradell.  Com també ho vaig fer el passat mes de 
maig d’enguany, i ho vaig fer per compromís amb el poble, amb el meu equip i perquè 
sempre he abanderat la idea que les coses es poden canviar des de dins. Convençut 
fermament de tirar endavant un projecte jove, dinàmic però seriós i eficient. 

Sóc dels que pensa que els lideratges eterns i duradors no porten enlloc si aquests no 
tenen un recolzament electoral.  
Per a liderar un projecte calen tres coses: força, equip i il·lusió. D’aquests tres punts 
puc dir-vos que sóc jove i la força encara està dins meu. Referent a l’equip, és de les 
coses que més goig sento ja que el que existeix és d’una vàlua impressionant. Però 
d’il·lusió, després de dues eleccions, arriba un punt en que potser noto que defalleix. 

Junts per Taradell compta amb un equip de gent de la qual puc dir, amb orgull, que 
està ple de cares noves i enèrgiques, de gent il·lusionada i disposada a treballar, a 
dedicar i a donar tot el que calgui. Això és el que em dona el confort, la tranquil·litat i 
la serenor per prendre una decisió. 

Durant els propers dies presentaré la meva dimissió com a portaveu i regidor de 
l’Ajuntament de Taradell perquè crec que arribats a aquest punt, nova gent, nous 
lideratges, noves maneres de fer i veure, afavoriran a crear un espai diferent, unes 
relacions diferents i unes sinergies diferents, de ben segur. És una decisió meditada, 
consensuada amb tot el grup, entesa i respectada. Decisió difícil, però que la prenc 
pensant que si un grup vol coses diferents, ha de fer coses diferents. També crec que 
els resultats electorals s’han d’analitzar i donar-los resposta. 

Marxo amb la idea que la proposta que personalment abanderava, és vigent. Que un 
equip amb idees fresques, joves i noves no ha de renunciar a creure en una manera de 
fer seriosa i eficient, reflex d’una fórmula que funcionava i que situava Taradell en el 
terreny de l’èxit local, de l’eficiència econòmica i del benestar social. 

Crec en una política sincera i humana. M’allunyo dels titulars i de les publicacions i crec 
més en la gran feina de formiga que cal fer per passar els llargs hiverns que sovint la 
gestió municipal et fa vèncer. Crec en el treballar sense fer soroll. Crec que a la gent cal 
ajudar-la a trobar la solució en lloc de solucionar-li les coses. Crec en la ineficiència dels 
precedents i les diferències. Crec poc en fer política i més en fer gestió. Malgrat tot, 
aquesta manera de fer, sovint és poc atractiva però això no vol dir que renunciï a 



creure que és la millor de les fórmules i per tant, no renunciar a aquesta idea és el que 
em fa entendre que a dia d’avui sóc jo qui ha de renunciar a voler-la portar a terme. 
No per pensar que és errònia, sinó perquè m’he equivocat de lloc i de moment. 

Amb aquest escrit, voldria fer molts agraïments; a la meva família a qui tantes hores 
els he pres sense mai una objecció, als regidors companys de viatge amb qui tant he 
compartit, als qui en el seu dia van confiar en mi per fer un relleu, a tota la població 
que ens va fer confiança amb el seu vot, a la gent de Junts, a tota la gent que ha 
format part dels equips, exregidores i exregidors, personal de l’Ajuntament, 
fundacions, ens municipals, entitats… A tothom. 

Ja per acabar seria incapaç de fer aquest pas si no hagués trobat la fórmula de deixar 
un equip unit i cohesionat. Per aquest motiu vull donar les gràcies a les quatre 
persones que seguiran a l’Ajuntament de Taradell:  a l’Araceli García, a la Sílvia Puntí, a 
en Joan Sala i a en Xavier Codinachs, el nou regidor que entrarà, que d’una manera 
conjunta, mancomunant lideratges i tasques, volen encarar aquesta legislatura 
juntament amb el suport de tot l’equip de Junts per Taradell. 

Mai he entès la política com una forma de guanyar-me la vida, sinó com un parèntesi 
laboral i social en que, per davant de tot, prioritzes el servei al teu poble. Lluny de 
tristeses, per a mi, és un bon moment. No marxo capcot, no marxo trist, no marxo sol… 
El dia acabarà amb una etapa, i començarà amb un altre, així és com ha de ser. Sento 
orgull del camí fet, de la llavor plantada i de la petjada que he intentat deixar.  

Taradellencs i taradellenques gràcies per tot, disculpes pel que no he fet bé i a reveure. 

Santi Estragués i Casanovas 


